
Sprawozdanie z działalności Sołtysa oraz rady sołeckiej za rok 2010.

Rada Sołecka w składzie:
Sołtys -Jan Kantor
Przewodniczący rady- Marek Górszczak
Sekretarz- Marcin Tylek 
Członkowie rady-  Wiesława Syrek, Czesław Wierzba ,  Józef Tylek ,  Bolesław 
Malinowski ,  Włodzimierz Bujas , Jan Lutyński , Robert Murzyn ,Andrzej 
Chrobak .

W  roku 2010 rada odbyła cztery spotkania  oraz kilka w terenie, na których to 
spotkaniach poruszane były problemy naszej miejscowości.

 
Rok 2010 okazał się bardzo trudnym gdyż w maju nawiedziła nas powódź, która 
wylewała w naszej wsi kilkakrotnie, powodując wiele zniszczeń i szkód nigdy do tej 
pory nie występujących , oraz wiele osuwisk.
Do takich należy wymienić osuwisko koło cmentarza, które w listopadzie 2010 
roku.
 Urząd Miasta i Gminy w Myślenicach zabezpieczył wykonując  mur oporowy . 
W tym czasie ukończono także wzmocnienie wału koło Państwa Węgrzynów.
 Udało się także doprowadzić do usunięcia szkód osuwiska na” starodrożu”, które 
ma być ukończone w tym roku i wtedy GDDK i A  przystąpi do procedury 
przekazania tej drogi  Starostwu , a następnie Gminie, aby Rada Sołecka   mogła 
wykonać  wcześniej zaplanowaną odnowę Centrum Wsi.

W naszej wsi osuwisk jest wiele oraz przerwanych dróg , niektóre z nich tak jak na 
przykład droga na Czarnym Lesie poniżej Stanisława Kruka, czy brzeg rzeki na 
Zagorzeńcu koło państwa Ciaputy Czesława,  oraz  droga do  Cholewy Kryspina i 
wiele innych wypłukanych podczas ulewnych deszczów, zostały naprawione 
poprzez nawożenie żwiru ze żwirowiska na rabie( 151 samochodów) 
uruchomionego specjalnie przez Burmistrza na usuwanie szkód po powodzi.

Niektóre szkody nie udało się naprawić  przez U M i G  ponieważ były to szkody na 
prywatnych terenach np. przejazd  przez rzekę na dzielnicy Szwaby Górne od 
Państwa Sudrów dojazd do pól na Bęczarce , staraniem Sołtysa z Burmistrzem  w 
tym roku Pan Suder Władysław dostanie materiał na odbudowę tego mostu.

Po powodzi postanowiłem pomóc mieszkańcom poszkodowanym, zorganizowałem 
listę do Burmistrza z prośbą o umorzenie podatku. Burmistrz przychylił się do tej 
prośby , podatek został umorzony ok. 23 gospodarstwom , głównie są to mieszkańcy 
mający grunty przy rzece Głogoczówce.



Na szczególną pochwałę zasługują strażacy OSP Głogoczów którzy prawie tydzień 
współpracowali z Sołtysem i z Burmistrzem celem zabezpieczenia miejscowych 
zagrożeń, oraz wypompowywaniu wód z piwnic i usuwaniu skutków powodzi.
Wszyscy biorący udział w akcji, od rady sołeckiej otrzymali „Listy Pochwalne” na 
zebraniu sprawozdawczo-wyborczym OSP w lutym 2011 r.

Pozostał po powodzi problem pana Krzysztofa Cieśli. Okazuje się, że jego dom 
został podmyty i grozi w części zawaleniem .
 Najlepiej dla samego zainteresowanego byłoby przenieść dom w inne miejsce. 
 Jako Sołtys  starałem się mu pomóc, ale problem nie jest łatwy, sprawa nie została 
rozwiązana całkowicie.  

Kolejny temat przewijający  się przez cały ubiegły rok to budowa kanalizacji w 
naszej miejscowości i problemy związane z nią.
Przypomnę, że jest to zadanie dla całej gminy które już jest realizowane, niebawem 
firmy wykonujące  inwestycję  pojawią się w Głogoczowie.
Na szczęście powódź nie zagroziła tej inwestycji jednak zabrakło funduszy na 
oświetlenie uliczne Zagorzeńca w 2010 roku.
 
W miesiącu marcu  działaniem sołtysa został załączony darmowy  Internet dla 
Ochotniczej Straży Pożarnej  oraz Wiejskiego Domu Kultury w Głogoczowie w 
zamian za umieszczenie anteny przez firmę INET-CENTRUM na dachu budynku.
W miesiącu kwietniu staraniem rady sołeckiej oraz rady rodziców został 
uruchomiony „BUS” dowożący dzieci do szkoły.
Również w miesiącu kwietniu zakończono prace przy  placu zabaw w szkole, 
wykonany przez U M i G w Myślenicach . Rada rodziców ułożyła  kostkę brukową 
na placu  a rada sołecka przekazała jeden samochód żwiru na ten cel . Pan Bronisław 
Pulchny wykonał bezinteresownie bramkę , za co bardzo mu dziękujemy.
Również Rada sołecka przekazała 1200 złotych na pomalowanie ogrodzenia przed 
szkołą , zakupione farby przekazano pracownikom szkoły, pozostałą część farby 
zaproponowano  firmie „ Gomulak  „ w celu  pomalowania barierki na moście , 
który prowadzi do ich firmy.

Urząd Miasta przeznaczył przepusty 100/100( 15 szt.) które przekazałem na 
wcześniejszy wniosek dla pana Mirosława Pulchnego 8 szt. oraz 7 szt. na Czarny 
Las, gdzie powódź zniszczyła przejazd.

Zakupiono również korytka betonowe za 850zł na przejazd przez drogę do Państwa 
Szafrańców Jaworzyna , oraz na drogę koło państwa  Kurowskich( dzielnica nad 
Kościołem).



Temat lokalizacji  nowego cmentarza powoli dobiega do końca , pod koniec 2010 
roku Sołtys  wraz z Burmistrzem i Ks. Proboszczem na wspólnym spotkaniu ,ustalili 
ze może  zostać uruchomiona procedura zakupu.

Boisko sportowe- ułożenie płyty zostało zakończone  , został problem z zapleczem 
gospodarczym budynków , temat będzie zamknięty przy współpracy z Burmistrzem 
i radnymi .

Temat drogi BDI w Głogoczowie 52 ciągle powraca . Rada sołecka spotykała się z 
zainteresowanymi mieszkańcami, aby wybrać jak najlepszy wariant, nadal trwają 
uzgodnienia ,aby jak najmniej mieszkańców było pokrzywdzonych z powodu 
budowy  nowej drogi. Ostatecznie wybrano wariant drugi znany zainteresowanym 
mieszkańcom. 
Ośrodek Zdrowia- zakupiono  działkę oraz złożono prośbę do Rady  Gminy o 
przyspieszenie  przekształcenia gruntu pod budowę ,Radni zaakceptowali ten temat.

Urząd Miasta i Gminy w Myślenicach przekazał do dyspozycji Rady Sołeckiej 
26.500 zł.

Podzielono ja w następujący sposób. 
Koszenie poboczy      2000.00zł
Remont przepustu      2000.00zł
Zakup farby               1200.00zł
Oznakowanie dróg     1500.00zł
Zakup korytek              850.00zł
Żwirowanie dróg     18.950.00zł
Suma                        26.500.00zł
 Brakujące środki na żwirowanie pokrył UM ze środków przeznaczonych do 
usuwania skutków  powodzi. 

Żwirowanie dróg oraz przydział żwiru wykonano na prośbę państwa 
Dolińskich-Zagorzeniec, Cz. Wierzby-Stradom , Cholewa, Dzik –
Piłogrzbiet, Jończyk, Szczurek –Zamłynie, Postrożny –Stradom nad 
Kościołem,Grzybek Szczurek –Zagorzeniec, Moskała-Stradom , inne 
miejsca które były remontowane ze względu na duże uszkodzenia po 
powodzi.
Ponadto U M przekazał 5 tysięcy na czyszczenie rowów, wykonano je 
koło Państwa Dolińskich-Zagorzeniec, Czarneckich-Jaworzyna, koło 
Kapliczki-Czarny Las ,koło  Szczurek Jan-Stradom , koło Popiel-
Jaworzyna,nad Moskałą –Jaworzyna, na Zamłyniu oraz na Zagorzeńcu. 
Pan Kobuz Bogdan realizował te prace.



Szczegółowe informacje do wglądu u sołtysa.

Współpraca Rady Sołeckiej z innymi organizacjami takimi jak: OSP, 
KGW, WDK, SWIG. Klub sportowy „Iskra”, Rada Parafialna, 
„Teatr w Stodole” układała się dobrze, problemów nie brakowało, nie 
wszystkie udało się rozwiązać pomyślnie dla mieszkańców .Uważam 
że staraliśmy się z radą sołecką sprostać wszystkim wyzwaniom. 

Myślę że następna rada będzie miała tez wiele do zrobienia.  

Przypomnę:
Główniejsze zadania  Rady Sołeckiej od roku 2003 do 2011 r.
                                           

1.Utworzenie gimnazjum w szkole podstawowej.-------------------------------------------zrealizowano.

2. Budowa boiska sportowego---------------------------------------------------------częściowo wykonano

3.Oświetlenie dróg ---------------------------------------------------------------------częściowo wykonano

4. Asfaltowanie dalszych odcinków dróg--------------------------------------------częściowo wykonano

5. Wybudowanie przejazdu przez rzekę do domostw ,dz,Cz,Las Sikora A-----częściowo wykonano

6. Utworzenie nowych przystanków na Zakopiance-------------------------------częściowo wykonano

7.Udrożnienie drogi nr 941 dz. Jaworzyna oraz na Kobylicy nr 191 w stronę Marcina  Górszczak-
w trakcie realizacji

8. czynienie starań o wykup gruntów pod rozbudowę cmentarza -------12 2010-realizacja w trakcie

9. Zagospodarować teren koło szkoły / basen/-----------------------------------------------nie wykonano 

10 termomodernizacja budynku szkoły i wymiana stolarki okiennej-------------------------wykonano

11.Remont schodów oraz chodnik przy szkole ----------------------------------------------zrealizowano.

12.Termomodernizacja oraz wymiana stolarki okiennej w budynku WDK- częściowo wykonano 
grudzień 2008 wymiana okien.

13.Rozwiązać problem drogi na piesaki ,ponieważ w czasie powodzi odcinki drogi są zalane i 
mieszkańcy  odcięci są od świata   ---------------------------------------------------częściowo wykonano 

14. Utworzyć świetlice dla młodzieży.--------------------------------------------------------nie wykonano

15.Wybudować nowy chodnik z oświetleniem w centrum wioski -----------------------nie wykonano 



16.Kanalizacja wsi------------------------------------------------------------------------.realizacja w trakcie

17. opracować biuletyn   kapliczek--------------------------------------------------opracowanie w trakcie

18. Plac zabaw przy szkole---------------------------------05.10 2009-----------------------zrealizowano.

19. Dowóz dzieci do szkoły wspólnie z radą rodziców 08.04.2010-----------------------zrealizowano.

20 .’’ Zakopianka „ oraz droga 52  BDI----------------------------problemy rozwiązywane na bieżąco

21.  Monitoring w centrum---------------------------------------------------wrzesień 2010 zrealizowano.

22. Bankomat w centrum------------------------------------------------------.sierpień 2009 zrealizowano.

22.Fotoradary na Zakopiance ------------------------------------------------grudzień 2009 zrealizowano.

23. Chodnik przez cmentarz-------------------------------------------------------------------nie wykonano.

24.”Starodroże”-osuwisko------------------------------------------------------------------realizacja w toku.

25. Szkody po powodzi w maju 2010 k cmentarza oraz wał k. Węgrzynów w listopadzie 2010 
zrealizowano.

Plan zadań na następną kadencję:

1.Realizacja rozpoczętych zadań takich jak:
-budowa kanalizacji wsi
-ukończenie boiska /zaplecze/
-oświetlenie dróg 
-asfaltowanie dalszych odcinków dróg
-udrożnienie drogi nr 941 Jaworzyna oraz drogi nr 191 Kobylica                           - 
przygotować projekt do LGD ,temat: odnowa centrum wsi ,wprowadzić do 
realizacji/chodnik , oświetlenie, parkingi ,zagospodarować miejsce stary basen/ 
-dokończyć termomodernizację WDK 
-utworzyć świetlice dla młodzieży.

 

Sołtys; Jan Kantor
Głogoczów 20.03.2011 r.


